

SLEKTION
GALLERY



STEFAN GOLZ
WAITING FOR THE DAWN / THIS IS IT
08.12.22 - 28.02.23

Published by

slektion GbR
Steinbergweg 44,
64285 Darmstadt
Germany

Contact

+49 (0) 1573 966 3092
[gallery@slektion.com](mailto:galler@slektion.com)

Author

Philippe Takama

Design

Lukas Urbaum

Year of Publication

Dec. 2022

**WAITING FOR THE DAWN
/ THIS IS IT**

CATALOGUE

STEFAN GOLZ

Stefan Golz



Stefan Golz is a German contemporary artist, illustrator as well as founder of creative studio and streetwear label Wemoto Clothing.

Born in 1977 in Bietigheim-Bissingen, Golz was educated by skate- and club culture during his teenage years. Inspired by skateboard artworks, cartoons, techno flyers and record covers he has created an artistic world of clear drawings and paintings.

His art and his designs, his signature style – minimalist, black lines that seem to be simple but, in fact, they convey enormous expression as well as impression. Golz thematizes pop culture. Accompanying his life ever since, he transforms pop culture to the today's era of postmodernism with sensitivity and charm. He pulls objects, landscapes and characters like Mickey Mouse or Snoopy out of their familiar environment and replaces them within an unfamiliar, new and plain setting. Golz loves simplicity. He sometimes draws colored works but thinks that his main expression lies in the black-and-white. This makes him feel like getting closer to the heart of the motives.

Stefan Golz ist ein deutscher zeitgenössischer Künstler, Illustrator sowie Gründer des Kreativ-Studios und Streetwear-Labels Wemoto Clothing.

Golz wurde 1977 in Bietigheim-Bissingen geboren und ist seit seiner Jugend von der Skate- und Clubkultur beeinflusst. Inspiriert von Skateboard-Grafiken, Cartoons, Techno-Flyern und Plattencovern hat er in den letzten Jahren eine Welt klarer Zeichnungen und Gemälde erschaffen.

Seine Bilder und seine Designs - minimalistische, schwarze Linien, die einfach zu sein scheinen, aber tatsächlich enormen Ausdruck und Eindruck vermitteln. Golz thematisiert die Popkultur. Schon immer begleitet sie sein Leben und er transformiert sie mit Sensibilität in die heutige Ära der Postmoderne. Er nimmt Objekte, Landschaften und Cartoons wie Mickey Mouse oder Snoopy aus ihrer vertrauten Umfeld und platziert sie in eine neue, ungewohnte Umgebung. Golz liebt die Einfachheit. Er zeichnet und malt manchmal auch in Farbe, sein Schwerpunkt liegt aber in der Reduktion auf Schwarz-Weiß. Es gibt ihm das Gefühl, dem Kern der Motive näher zu kommen.



The Source

120 x 160cm
acrylic on canvas



Dawn

120 x 160cm
acrylic on canvas



Belong here

70 x 100cm
acrylic on canvas

PRINTS



A15

STEFAN GOLZ, 2022



A15

STEFAN GOLZ, 2022

8PM

30 x 42cm

Edition 5/5 + AP

Digital print, handsigned

Flowers / Vase

30 x 42cm

Edition 5/5 + AP

Digital print, handsigned



A15

STEFAN GOLZ, 2022

Orange Cloud

21 x 30cm

Edition 5/5 + AP

Digital print, handsigned



slektion gallery
+49 (0) 1573 966 3092
galler@slektion.com

art.slektion.com